
 

 

Annex-A  

The Requirements / Items descriptions 

RFQ/HCR/SYR/24/19 

Supply and Delivery of Bed Mattresses to the UNHCR Aleppo Sub Office, Syria 

The Requirements: 

Supply and deliver of 150 High pressure mattresses with leather covers, density: Minimum 
32 kg/m3, thickness 15 cm. 

The Bed Mattress Specifications: 

1. The Required Quantity: 150 High pressure mattresses. 
2. It should be made of polyurethane foam. 
3. High-pressure mattress, with minimum density of 32 kg/m3 
4. Thickness: 15 cm, a difference of + 5% is tolerated. 
5. Dimensions: 190X90 cm, a difference of + 2 % is tolerated. 
6. High tensile strength and carrying capacity from friction. 
7. Each mattress should come with its removable/ washable cover. 

 

The removable leather cover Specifications: 

1. The Quantity: 150 covers (one for each mattress) +100 additional, total: 250 covers 
2. Its dimensions are similar to a mattress's, so it covers it entirely and tightly without 

any excess or tension. 
3. It is made of polyurethane (faux leather or equivalent), with cotton inside backing. 
4. 100% Waterproof, easy to clean, wipeable, and cleanable, not affected by the 

sterilization and disinfection materials used. 
5. Stitching should be durable with high-quality finishes. 
6. It comes with a high-quality zipper. 
7. The cover should be one piece and not glued. 
8. Dark colures. 

 

Mandatory Sample: Bidders are required to submit one sample: 20 x 20 cm foam, showing 
the full thickness of the mattress, in addition to a full size cover to the following address: 
 

UNHCR ALEPPO SUB OFFICE 

BUILDING NO.42, OMAYAD STREET, OLD SHAHBA’A 

ALEPPO, SYRIAN ARAB REPUBLIC 

DEADLINE TO RECEIVE SAMPLES: 05/05/2024 – 15:00 hrs. SYRIA LOCAL TIME 

The provided samples will be shared with the Technical Evaluation Committee to be 
evaluated. According to the results of evaluation the supplier may be Qualified/Disqualified. 
Samples should be put in a proper package and marked clearly with your company name. 

Failure to provide the requested samples along with the offer will result in disqualification of 
the offer. 

 

 



 

 المطلوب: تقديم مرتبة ضغط عالي، كثافة /32/كغ/م3 سماكة /15/سم عدد/150/ مع وجه جلدي.

 مواصفات المرتبة :

 .مرتبة 150 :الكمية المطلوبة . 1
  .ان) ثيوري - سفنج الصناعي (البوليمصنوعة من الإ . 2
  . 3/كغ /م32كثافة لا تقل عن /الضغط عالي  . 3
 . %5 +يتحمل الفارق ، /سم15سماكة / . 4
 .ذات قابلية عالية للشد والاحتكاك . 5
  .  %2+يتحمل الفارق ، سم 90× 190الأبعاد  . 6
 .   جلدي كل فرشة مغلفة بشكل كامل بغلاف  . 7

 

  : الوجه الجلدي مواصفات

 وجه. 250، الإجمالي إضافي 100  + وجه واحد لكل مرتبة 150عدد الكمية المطلوبة:  . 1
 مماثل لأبعاد الفرشة بحيث يغلفها بشكل كامل ومحكم دون زيادات ودون شد.   . 2
 . ان (الجلد الاصطناعي او ما يعادله) ذات خلفية قطنيةثيوري -مصنوع من مادة  البولي  . 3
 غير نفوذ للسوائل، سهل التنظيف وقابل للمسح والتنظيف ، لا يتأثر بمواد التعقيم والتطهير المستخدمة.  . 4
 الخياطة والدرزة متينة بإنهاءات عالية الجودة .   . 5
 مزود بسحاب عالي الجودة .  . 6
  لا يقبل الوصل في السطح الواحد للغلاف.   . 7
 اللون غامق  . 8

 

  لزامية: الإالعينة 

 ألى وجه جلديبالإضافة بنفس السماكة و المواصفات المطلوبة سم  x 20 20من إسفنج المرتبة: يجب على العارض تقديم عينة 
  إلى العنوان التالي: واحد، ليتم عرضها على لجنة التقييم الفني،

  ة لشئون اللاجئين بحلبمكتب المفوضية السامي

  القديمة، شارع أمية، الشهباء 42بناء رقم 

  حلب، الجمهورية العربية السورية

 الثالثة مساءً بالتوقيت المحلي الساعة  05/05/2024الموعد النهائي لاستلام العينات: 

 

 



 

 

 

END OF ANNEX A 


